
 
 
Toezeggingen college in raadsbrede commissie over de  voorjaarsnota 2010 en perspectiefnota 2011 op 17 juni 2010 
 
Voorjaarsnota 2010 
 
 Portefeuillehouder  Toezegging Antwoord 
1. Cees Roem  

 
Laat de stand van zaken verkoop 
kunst op papier zetten. 

Een klein comité waarin onder andere de directeur 
van Nieuw-Kranenburg zitting in heeft oriënteert zich 
op dit moment op hoe de toekomstige collectie van 
het museum eruit zou  moeten zien. 

2. Cees Roem  
 
 

Vraagt na wat de verdeelsleutel is 
geweest bij de besteding van het 
budget voor werkzaamheden in de 
openbare ruimte van € 350.000,-- en 
waarom het budget anders is gebruikt 
dan waarvoor het verstrekt is. 

Bij het ramen van de kosten voor de herinrichting van 
de omgeving Ruïnekerk bleek dat het budget wat hier 
destijds voor beschikbaar is gesteld niet toereikend 
was. Het aanvankelijke budget was gebaseerd op 
een herstrating van de directe omgeving van de 
Ruïnekerk (Raadhuisstraat en Oude Prinsweg). 
 
Lopende het proces zijn de uitgangspunten voor dit 
project gewijzigd. In het kader van Mooi Bergen is het 
ambitieniveau hoger geworden (o.a. passend 
straatmeubilair en verlichting en een voor 
voetgangers goed begaanbare bestrating c.q. nieuwe 
klinkers), waardoor de geraamde kosten voor het 
herinrichtingproject hoger zijn dan de oorspronkelijke 
raming. Ook werd het project uitgebreid met de 
zijstraten Kerkstraat en Ruïnelaan. Het Smallepad 
kwam daar nog bij, omdat er veel klachten waren 
over de onderhoudstoestand van dit pad. 
In geval van de meerkosten als gevolg van het 
onderhoud aan het Smallepad wordt een beroep 
gedaan op het budget ten behoeve van onderhoud 
wegen en bermen binnen de bebouwde kom.  
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 Portefeuillehouder  Toezegging Antwoord 
2. Cees Roem  

 
 

Vraagt na wat de verdeelsleutel is 
geweest bij de besteding van het 
budget voor werkzaamheden in de 
openbare ruimte van € 350.000,-- en 
waarom het budget anders is gebruikt 
dan waarvoor het verstrekt is. 

Er is toen een voorstel gedaan om het restant voor de 
herinrichting te dekken uit het budget dat de raad, ten 
behoeve van de inrichting van de openbare ruimte, in 
2009 beschikbaar heeft gesteld. Ambtelijk was men 
van mening dat het project goed past binnen de 
doelstelling van dit specifieke budget, namelijk het 
verbeteren van de kwaliteit van de openbare ruimte in 
oude kernen (o.a. investeren in straatmeubilair, 
lichtmasten en materialen). Het college heeft op 8 
december 2009 ingestemd met het ambtelijke 
voorstel. Het bedrag van € 225.000,00 wat uit het 
budget is gereserveerd is minder dan de kosten die 
volgens raming aan straatmeubilair zijn toe te 
schrijven (i.c. € 281.500,00). 

3. Cees Roem 
 

Laat uitzoeken hoeveel budgetten uit 
2009 niet overgeheveld zijn naar 
2010 en of de werkzaamheden nu 
binnen de begroting 2010 worden 
uitgevoerd. 

Zie voor de details bijgevoegd PDF-bestand 
“Informatie inzake overheveling exploitatiebudgetten 
naar 2010 per 24 juni 2010”. Dit is de bijlage bij het 
raadsvoorstel van 16 februari 2010 van de 
budgetoverhevelingen met een extra kolom waarin  
per 24 juni 2010 een toelichting is gegeven van de 
effecten van het niet overhevelen van de budgetten 
2009. 
 
Overigens is na het besluit van uw raad om het 
voorstel tot budgetoverhevelingen van 2009 naar 
2010 niet in behandeling te nemen de klad-
begrotingswijziging ingetrokken uit ons financiële 
systeem. 

4. Cees Roem  
 

De raad ontvangt een memo met de 
stand van zaken rond Nieuw-
Kranenburg. 

Hierover wordt uw Raad afzonderlijk geïnformeerd. 
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 Portefeuillehouder  Toezegging Antwoord 
5. Cees Roem 

 
Vraagt naar aanleiding van bladzijde 
29 na of er een 
klanttevredenheidsonderzoek is 
gedaan naar de dienstverlening van 
de OV-taxi. 

In het jaarlijkse klanttevredenheidsonderzoek over de 
individuele Wmo-voorzieningen zijn ondermeer 
vragen over de OV-taxi opgenomen. U ontvangt 
binnenkort het onderzoeksrapport 2009. 

6. Alwin Hietbrink  
 
 
 

Laat nagaan of er cijfers beschikbaar 
zijn waaruit blijkt dat het ambulante 
jongerenwerk effectiever is dan het 
locatiegebonden jongerenwerk. 
(bladzijde 28) 

Hierover zijn geen cijfers beschikbaar. Wel is 
zichtbaar dat het aantal vandalismeschades bij 
bijvoorbeeld scholen terugloopt als er actief wordt 
ingezet op ambulant jongerenwerk op die locaties. 

7. Alwin Hietbrink 
 

Laat nagaan of wij als organisatie de 
extra taken voor de schuldverlening 
zoals omschreven op bladzijde 30 
aankunnen met de beschikbare 
formatie. 

Voor wat betreft deze toezegging kan een hele lange 
toelichting worden geschreven over de nieuwe taken 
die de gemeente er wellicht bij zou krijgen en de 
gevolgen daarop op de formatie. Dat wil nog niet 
zeggen dat de gemeente deze nieuwe taken binnen 
de gemeentegrenzen en of binnen de gemeente zelf 
moet uitvoeren. Er staat duidelijk in diezelfde VJN dat 
we gaan onderzoeken in hoeverre de gemeente zelf 
de regierol en de zorgplicht het beste kan invullen. 
Daarnaast vloeien een aantal taken al voort uit het 
armoedebeleid (bestrijding van de armoede), het 
WMO beleid (zorgplicht) en de WWB (beleidsvrijheid 
tot invordering) en doen we dus al. Het lijkt dan ook 
voor de hand te liggen dat we met het onderzoeken 
van de gemeentelijke rol (nav de nieuwe wet 
schuldhulpverlening) ook bekijken of we daar 
voldoende formatie (en expertise) voor hebben. 
Omdat we nu het hele schuldhulpverleningstraject 
hebben uitbesteed, zullen we indien we besluiten 
meer zelf te doen de middelen hiervoor logischerwijs 
aan de gemeente toebedelen.  
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 Portefeuillehouder  Toezegging Antwoord 
7. Alwin Hietbrink 

 
Laat nagaan of wij als organisatie de 
extra taken voor de schuldverlening 
zoals omschreven op bladzijde 30 
aankunnen met de beschikbare 
formatie. 

De wet schuldhulpverlening treedt in werking per 1 
juli 2010 (althans dat is de planning van MINSZW). 
Gemeenten moeten de wet per 1 oktober 2010 
uitvoeren. Pas dan weten we welke consequenties dit 
heeft voor gemeentelijk beleid. Indien de 
gemeentelijke taken zodanig wijzigen dat dit ook 
financiële/ personele gevolgen heeft, worden de 
verschillende scenario's (via de normale beslisboom) 
aan de raad ter besluitvorming voorgelegd , alvorens 
het nieuwe schuldhulpverleningsbeleid van kracht 
wordt bij de gemeente. 

8. Alwin Hietbrink 
 

Laat nagaan wat de voornemens zijn 
en de stand van zaken is van het 
afstoten van gemeentelijke gebouwen 
nu de NBS gereed is en de Laars 
vrijkomt. Dit naar aanleiding van 
bladzijde 32 waar geld bijgeraamd 
wordt voor de energie en 
verbruikskosten van multifunctionele 
gebouwen. 

De Lucebert School heeft Elkshove verlaten. De 
toekomst van Elkshove is afhankelijk van de 
discussie rondom het bestuurscentrum. 
De Matthieu Wiegman school heeft het Zakedijkje 41 
verlaten. Dit gebouw is in januari 2010 gesloopt en nu 
deels ingericht als parkeerterrein, deels als groene 
omgeving, dit volgens de inrichtingsplannen BBS. 
Peuterspeelzaal De Blokkendoos heeft Pr. 
Hendriklaan 51(De Laars)verlaten.  
Dit gebouw wordt gesloopt en herontwikkeld door  
Bam / KennemerWonen. 
Kinderopvang De Wielewaal verlaat Dokter Van 
Peltlaan 5. Dit gebouw wordt deels herontwikkeld 
door Bam / KennemerWonen. 
Diverse sportverenigingen hebben de gymzaal aan 
het Zakedijkje 43 verlaten. Dit gebouw wordt nu 
gesloopt. 
De financiële voordelen van al deze wisselingen 
worden meegenomen bij de najaarsnota 2010. 
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 Portefeuillehouder  Toezegging Antwoord 
9. Alwin Hietbrink 

 
Laat onderzoeken of het geld dat in 
2008 extra beschikbaar was gesteld 
voor minimabeleid voor kinderen is 
teruggevloeid naar de algemene 
middelen. 

In 2009 is er een bedrag van 48.000 euro 
teruggevloeid naar de algemene middelen. 

10 Alwin Hietbrink Vraagt na of er wordt gewerkt aan 
beleid voor de Wmo om de stijging in 
de kosten op te vangen. Heeft niet 
toegezegd dat er beleid komt. 

Hier wordt vooralsnog niet aan gewerkt. Op het 
moment dat de Raad aangeeft dat dit wenselijk is, zal 
dit worden opgepakt. 

11 Burgemeester 
 

Laat navragen waar de cijfers uit de 
matrix op bladzijde 26 vandaan 
komen en wat deze inhouden. Het 
gaat om het aantal delicten van 
jongeren onder de 18 jaar. Groenlinks 
wil weten of er geen nulmeting is en 
waar het getal van 950 op gebaseerd 
is. Ook is gevraagd of het mogelijk is 
de cijfers op te splitsen naar de 
zwaarte van de delicten.  

Deze cijfers zijn afkomstig uit de door de raad 
vastgestelde Nulmeting 2007  Wmo (pagina 37) en 
zijn afkomstig van de Misdaadmeter. De bron zoals 
vermeld in de voorjaarsnota is daarmee niet correct. 
Deze misdaadmeter is inderdaad uitgesplitst naar 
soort delicten. Basis voor dit soort gegevens zou 
onze eigen politiecijfers moeten zijn.  
 

12 Burgemeester 
 

Heeft aangegeven dat het mogelijk is 
een overzicht te leveren van 
investeringen op het gebied van ICT 
de komende jaren. 

Zie de bijlage bij dit document. 
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Perspectiefnota 2011 
 
 Portefeuillehouder  Toezegging Antwoord 
1. Alwin Hietbrink 

 
Vraagt na of mantelzorgers een 
bedrag van € 250,00 uitbetaald 
krijgen. 

Er wordt door de gemeente geen bedrag uitbetaald 
aan de mantelzorgers. 
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